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 Referat 

 
Dato: 16.09.2022 Sted: Fælleshus Tidspunkt: Kl. 10:00 

  

Afbud:  Ingen 

 

1. Godkendelse af dagsorden: Godkendt 
 

2. Godkendelse af referat: Godkendt 
 

3. Siden sidst, Merete orienterede: 
 

• Lydanlægget: Bjarne G har sørget for tekniker til at udskifte fiberkablet fra 
projekter til TV-boks, samtidig blev det andet kabel til vores computersystem 
udskiftet. Det er dejligt teknikken virker. 

 

• Indkomst fra lån af fælleshus og værelser/udgifter ved daglig drift.: Indkomst for 
lån af fælleshus og værelser i 2022 fra januar til og med september kom op på 
4.900kr. De daglige udgifter i samme periode (minus YouSee, vinduespudsning og 
leje af dispensere) kom op på et beløb af 4.928kr. 

 

• Ansøgninger godkendt af bestyrelsen: Ansøgninger i 2022 indtil dato, har været til 
reoler, ekstra dispenser ved indgang til hånddesinfektion og galleriophæng. Dette 
beløb sig til 2.890kr.   

. 

• Galleri:  Der er snart gået 2 måneder hvor vi har nydt BAKAOS billeder i ”Galleriet”. 

Der er stadig postkort at købe hvis det har nogen interesse, alt bliver fjernet med 

udgangen af denne måned. 

 

• Vin og sodavand i køleskab: Frank er så rar at sørger for indkøb af vin og sodavand 

til benyttelse for bofællerne ved diverse møder/sammenkomster. Betaling står på 

den vedlagte seddel. De fleste drikkevarer står i køleskabet. Når der skal være fest 

og køleskabet skal bruges, er aftalen at Merete ”advarer” Frank et par dage før så 

han kan flytte drikkevarerne til en kasse i skuret. Alle syntes det var en fin ide.  

 

• Vinduespudser: Denne måned bad vi om at få pudset vinduerne indvendig. 

 

• Registrering af Fælleshuset med henblik på udarbejdelse af foretagne ændringer i 

fælleshuset: Registreringen vil blive foretaget af Bjarne Ø og Marianne G ligesom i 

boligerne. 

 

• Nyt fra udvalgets medlemmer: Intet. 
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4. Nyt til behandling 
1. Kommissorium: -Vi skal opdatere vores kommissorium. Der var enighed om at 

foretage få ændringer af det gamle Kommissorium fra 2020. Merete opdaterer og 
orienterer Bestyrelsen inden det bliver lagt ud på Hjemmesiden. 

 

2. ”Galleriet” / nye udstillinger: - Vi skal tale om at udfærdige en liste med mulige 
”kunstnere” der har lyst til at udstille i vores ”galleri”:  Det blev drøftet hvordan vi 
kunne skaffe flere interesserede ”kunstnere” til at udstille i vores ”Galleri”.  Det 
blev samtidig diskuteret hvorvidt vi skulle arrangere fernisering for hver 
udstilling. Det kunne evt. ske i forbindelse med vores onsdagscafe, Merete 
kontakter cafegruppen. Vi arbejder videre med sagen. 

 

1. Gamle blomsterkummer på terrassen: - De to gamle blomsterkasser (foræret af 
Glennie) på terrassen kan ej mere, bunden gik ud af den ene da Merete ville plante 
lyngen og den havnede på jorden. Erik foreslog at vi kunne fjerne dem på 
havedagen når traileren var i brug.: Der var enighed om at vi ville kassere de to 
blomsterkummer da bunden var tæret igennem. Hvorimod den gamle trækumme 
med Dronning Ingrid blomster skal bevares, til nye blomster næste år. 
 

2. Hvad mangler vi: -Blomster til bordene, kærtelys m.m.– Et affaldsstativ eller andet 
til plastaffald. - Der er et stort ønske om snapseglas og små skåle, lukket bakke til at 
stille under industrimaskinens åbne bakker når de er fyldte, så vi undgår gulvet 
sejler – har vi blå futter nok, nu da efteråret sætter ind.  Nogle af tingene kræver en 
ansøgning- Vi tjekker efter hvad der yderligere mangler.  
Vi blev enige om at FHU sørger for følgende: 
- Blomster på bordene, efter årstiden (fra ”egen have”) i glasvaserne eller 
holdbare blomstrende potteplanter. 
- Plastik affald, de 2 plastbeholdere inderst under køkkenvasken kan tages frem 
når der er behov for det til plastik affald 
- Snapseglas og små skåle), købes i Ikea, efterbevilling 
- Lukket bakke til industriopvaske maskine (ønske fra bofælle) for at undgå for 
meget vandpjask, vi opfordrer til at bruge opvaskemåtter (som vi allerede har) 
under bakkerne, når de tages ud af industrimaskinen. 
-Spuleslange i grovkøkken. Merete tjekker om vi kan få en længere spuleslange i 
grovkøkkenet. 

3. Terrassen: Der er pt en genial opstilling af borde på terrassen (ide Per) som vi skal 
gøre vinterklar. Lad os snakke om hvordan vi bedst kan gøre dette: Vi blev enige 
om at ideen med bordene stillet ovenpå hinanden som en ”søjle” var genial og 
optager kun lidt plads. Vi kan nøjes med at stille bordene i 2 søjler. Hanne 
undersøger hvad der findes af vinter dække til ”søjlerne” og hvad det koster. 

  

5. Eventuelt samt næste møder: 

 

a. Vi vil gennemgå skuffer og skabe ved næste FHU møde. 

b. Nye møde datoer: 4/11 kl. 10, 5/12 kl. 11.15, 2/1 2023 kl. 10 kaffe hos Jette13/2 

kl. 11.15, 13/3 kl 11.15 


